
复合执行器
Rotary + linear structure module

复合功能执行器由由滚珠丝杆的Z轴步进电机及装有滚珠花键的旋转轴步进电机组合而成。Z轴步进电机和旋转轴步进电机内部分别配有一
个光电编码器，使整个步进电机系統形成一个闭环结构，可随时反馈给控制器电机的运行状态，使得整个系统更为可靠。
The composite function actuator is composed of a Z-axis stepper motor with a ball screw and a rotary shaft stepper motor 
equipped with a ball spline. The z-axis stepper motor and rotary axis stepper motor are equipped with a photoelectric encoder 
respectively, which makes the whole stepping motor system form a closed-loop structure, which can feed back the running state 
of the controller motor at any time, making the whole system more reliable.

Feature

• Linear movement 直线运行：滚珠丝杆轴沿Z轴方向可做直线运行
• Rotate  旋转：滚珠花键轴可做旋转运行
• Pneumatic connection 吸附或出气：利用滚珠丝杆轴的中空孔提供正压和负压（需提供气源）
• Controllers / Drives available  控制器/驱动器可⽤

*具体信息请联络我们
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